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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 30 septembrie 2019, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 14.00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că, din totalul de 35 de consilieri 
judeţeni, sunt prezenţi 30, absentând domnii consilieri judeţeni Bălan Iosif Bogdan, 
Dumitrache Radu, Miuțescu Gheorghe Adrian, Negoescu Vasile și Tudor Mihail, 
deci şedinţa este statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția Economică, dna 
Zamfir Larisa, șef Serviciul Buget-Direcția Economică, dna Rădulescu Eliza, șef 
Serviciul Resurse Umane, dl Stoicea Alin, director executiv Direcția Tehnică, dl 
Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări Publice și Guvernanță 
Corporativă, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii Internaţionale Cultură  
Învăţământ Turism, dna Nicolau Alina, director Regia Autonomă Județeană de 
Drumuri Argeș R.A., dna Mincă Ana Maria, director executiv Direcția Asistență 
Medicală și Protecție Socială,dna Molfea Adriana, manager Spitalul Judetean de 
Urgenta Pitești, dl Clipici Marian, manager Spitalul de Pneumoftiziologie 
Leordeni,dna Gheorghe Florina, manager Spitalul de Pediatrie Piteşti, dna Negoşanu 
Araxy, manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie Constantin 
Cristinel, director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Macovei 
Adrian, director executiv DGASPC Argeș, dna Ionescu Anci, consilier Preşedinte, 
dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul Județean Argeș. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii 
următorii consilieri județeni: 
Dl consilier județean Mărășoiu Dorin la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 180.  
Dl consilier județean Enache Valentin Viorel la punctul nr.11 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 182.  
Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 182.  



2 

 

Dl consilier județean Tică Manuel la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi - Hotărârea 
nr. 187.  
  
   
  
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, este ora 14:00, avem cvorum, 
ordinea de zi o cunoașteți, v-o supun spre aprobare. Cine este pentru ? Mulțumesc. 
Dacă se abține cineva? Este cineva împotrivă. Nu. 

 

- I - 

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29.08.2019. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii în plen? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

 
-II - 

 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 12.09.2019  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
           Obiecţii? Comentarii în plen? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

                 

 

 

 



3 

 

- III - 
 

         Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
conducerea şedinţelor consiliului judeţean în caz de absență a Președintelui și a 
Vicepreședinților Consiliului Județean Argeș.  - Dl  Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 
 
       Vă rog! 
 
Dl Secretar Județ Voica Ionel - Potrivit Codului Administrativ în caz de absență 
a Președintelui consiliului județean, prin hotărare cu vot secret, trebuie 
desemnat unul dintre vicepreședinți care să îndeplinească această atribuție de 
conducere a ședințelor consiliului județean. În situația în care Președintele și cei 
doi vicepreședinți lipsesc, conducerea ședinței se asigură de către un consilier 
județean desemnat de asemenea de către consiliul județean prin vot secret. Ca 
atare, vă prezentăm buletinul de vot pe care sunt înscriși cei doi vicepreședinți și 
vă rugăm să exprimați opțiunea dumneavoastră în căsuța din dreapta 
corespunzătoare numelui candidatului, cu un X, și ceilalți consilieri județeni în 
ordinea alfabetică, în dreapta numelui regăsiți căsuța, marcați cu un X numele 
consilierului județean pe care îl doriți să fie desemnat să conducă ședințele 
consiliului județean. O să votăm în ordine alfabetică. Veți primit buletinul de 
vot iar apoi acesta se va introduce în urnă. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  - Iar urna va fi preluată de către comisia 
de validare. Să îi dăm drumul. 

     S-a început procesul de votare. 

Dl consilier județean Nae Eugen – S-a omis ceva, domnule Președinte. Comisia 
de validare trebuia înainte să înceapă votul. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Să voteze sau ce? 

Dl consilier județean Nae Eugen – Da. Comisia de validare trebuia numită. Cine 
numără voturile, cine validează. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, am votat pe mandat 
de patru ani prin hotărâre de consiliu județean comisia de validare care numără 
și validează și în situația dată. Mulțumesc. 
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Dl consilier județean Nae Eugen – Da, domnule Președinte, dar trebuia 
nominalizată înainte să înceapă votul. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Păi este în sală, face parte dintre noi. 

Dl consilier județean Nae Eugen – E bine atunci. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  - Și eu mă bucur că e bine. 

Dl Secretar Județ Voica Ionel – Comisia de validare este aceeași din 2016. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Domnule Secretar, înainte să înceapă 
procedura de vot trebuia să ne spuneți că avem comisia de validare  X, Y ,. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, toată lumea prezentă 
și consilierii județeni știu că avem comisia de validare din cadrul consilierilor 
județeni. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Domnule Președinte, dar așa este procedura. 

Dl Secretar Județ Voica Ionel  - Vă citesc componența comisiei : dl Enache, dl 
Ștefan, dna Badiu, dl Iliescu și dl Tică. 

Dl consilier județean Nae Eugen  - Mulțumesc, domnule Secretar.  

    S-a încheiat procesul de votare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Se pregătește comisia de validare. 
Urmează o pauză până se întoarce comisia cu rezultatul. 

  Comisia de validare a procedat la numărarea voturilor. 

Dl Secretar Județ Voica Ionel - Ca urmare a rezultatului votului pentru 
vicepreședintele care urmează să fie desemnat la conducerea ședințelor 
consiliului județean în cazul absenței Președintelui, domnul Mînzînă Ion a 
obținut 17 voturi, doamna Simona Brătulescu a obținut 8 voturi. Cerinta legală 
este ca vicepreședintele să fie desemnat cu majoritate absolută, adică jumătate 
+1 din numărul consilierilor în funcție, ca să fie ales trebuiau întrunite un număr 
de 18 voturi. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Putem relua procedura de vot în ședința 
următoare nu? 
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Dl Secretar Județ Voica Ionel -  Într-o ședință ulterioară se poate desemna din 
nou. În ceea ce privește consilierii județeni, domnul Enache Valentin Viorel are 
17 voturi, domnul Bulf Cornel Cătălin 3 voturi, dl Iacșa Aurel 2 voturi, dl 
Iliescu Gheorghe 1 vot și dl Postelnicescu Marius Dorel 7 voturi. Având în 
vedere ceea ce v-am precizat anterior, nici acest număr de 17 voturi nu este 
suficient în vederea adoptării acestei hotărâri. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule Secretar, în cazul în care de 
două, de trei ori, de patru ori nu trecem de 17 voturi, ce se întâmplă? 

Dl Secretar Județ Voica Ionel – Acest proiect de hotărâre poate fi adus în 
discuția consiliului județean în ședințele următoare, nu neapărat în una, poate fi 
în două, în trei. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu am fost suficient de explicit în 
momentul în care v-am întrebat, se întâmplă la trei, patru, cinci ședințe să fie 
numai 17. Ce fac? 

Dl Secretar Județ Voica Ionel – Nu va fi desemnat vicepreședintele care să 
conducă ședința. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu –  Vă mulțumesc. 

 
      Nu s-a întrunit numărul de voturi necesar pentru a putea fi desemnată o 
persoană care să conducă  ședințele consiliului județean în caz de absență  a 
Președintelui Consiliului Județean Argeș. 
      Proiectul de hotărâre nu a fost adoptat. 

           
 
 
 
 

-   IV - 
 
 

       Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
validarea rezultatelor examenului pentru ocuparea funcției de medic șef la 
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Serviciul Anatomie Patologică din cadrul Spitalului Județean de Urgență Pitești. 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 
     Dl doctor Man este aici de față. Felicitări! 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.  
           S-a adoptat Hotărârea nr. 175. 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Județean de Urgență 
Pitești - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 176. 
 

                                                -  VI - 
 

     Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului Județean de 
Urgență Pitești. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 177. 
 
                                                        -  VII - 
 



7 

 

       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului de Pediatrie  Pitești.   - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.178. 

                                                        -  VIII - 
 

       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Spitalului de Psihiatrie ,,Sf. Maria” Vedea. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.179. 

-  IX - 
 

       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 29 de voturi ,,pentru” și 1 ,,abținere” (dl 
consilier județean Mărășoiu Dorin ). 
S-a adoptat Hotărârea nr.180. 

 

-  X - 
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         Trecându-se la punctul X al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Unității de Asistență Medico-Socială Șuici. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.181. 

 

-  XI - 
 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
acordarea de sprijin financiar prin Programul ,,PRO Social”. -  Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 28 de voturi ,,pentru” și 2 ,,abțineri” 
(domnii consilieri județeni Bulf Cornel Cătălin și Enache Valentin Viorel). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 182. 
 

-  XII - 
 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcţii ale aparatului de specialitate al 
Consiliului Județean Argeș.   -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

                                     

Poftiți! 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, câteva 
corecții zic eu, dacă se poate, sau mă rog, lămuriri, la organigramă, mi se pare 
că un vicepreședinte este golit foarte mult de responsabilități, față de celălalt. 
Doi, la Compartimentul sau Direcția Financiar-Contabilă, de când a apărut 
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această lege a finanțelor, există două compartimente, financiar și contabilitate, 
nu avem decât un singur compartiment, ar trebui să existe la nivelul consiliului 
județean două, pentru că la Promovare Media avem trei, un serviciu și două 
birouri. De asemenea mi-ar fi plăcut ca la prima coloană din statul de funcții să 
nu apară și structura, dar și ocupat sau vacant, lăsați coloana mai spre final, apar 
din prima când citește cineva acest stat de funcții, vede structura, director, șef 
serviciu, vacante sau ocupate, nu dă bine. Cam astea  mi se par mie ca și 
aranjament dar cea mai importantă mi se pare că e  un dezechilibru față de cele 
două direcții importante la vicepreședinți. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Alte întrebări? Alte comentarii? Noi 
astăzi validăm în fond vechea organigramă urmând ca foarte probabil în lunile 
următoare vom trăi și vom vedea să le reașezăm. Conform actului normativ, 
trebuia să votăm organigrama. Nu am mișcat așa după cum ați văzut și vom trăi 
și vom vedea în următoarele luni. Dacă nu mai sunt întrebări, vi-l supun spre 
aprobare proiectul. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva ? Este cineva 
împotrivă. Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 183. 
 

-  XIII - 
 

       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea organigramei, statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare ale Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A.-  
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Poftiți! 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Aș dori să o întreb pe doamna 
director ceea ce e mai important în cele șase districte, decât unul are șef, 
celelalte cinci au decât componența de salariați, de muncitori, tehnicieni dar nu 
au niciun coordonator. Iar dispeceratul, dacă regia nu are resursa umană 
suficientă, acesta nu are decât două persoane, ori dispeceratul la 24 de ore ar 
trebui să aibă minim patru, șase și cu libere, concedii și  așa  mai departe. Măcar 
să ținem zona aceasta de informare, dacă nu de execuție. De asemenea, nu 
înțeleg de ce nu se ocupă această funcție de coordonare. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Alina , te rog! 

Dna director Nicolau Alina – Din cele șase districte, cinci au șef de district. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Pe ce ați prezentat, nu sunt 
ocupate. M-am uitat în proiect și nu erau trecute, erau vacante. 

Dna director Nicolau Alina – În afară de districtul de la Hîrsești, toate posturile 
sunt ocupate. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Al doilea lucru, apropo de dispecerat, ce 
poți spune? 

Dna director Nicolau Alina – Nu avem nevoie de dispecerat, avem iarna 
dispecerat, iar șefii de district asigură dispeceratul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Alte întrebări? Dacă nu, vi-l 
supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 
cineva împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 184. 
 
 

-  XIV - 
 

       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de acțiune și a Devizului estimativ pentru prevenirea și 
combaterea înzăpezirii și poleiului pe drumurile și podurile județene din județul 
Argeș,  pentru iarna 2019 – 2020. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 185. 
 

-  XV - 
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      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
închirierea unor spaţii disponibile, pentru desfăşurarea de activităţi medicale, 
situate în incinta Centrului de Diagnostic şi Tratament Brătianu – CMI Asociate de 
Specialitate Piteşti. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 186. 
 

-  XVI - 
 

        Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Centrului Școlar de Educație Incluzivă Sfântul Stelian Costești a 
unui imobil aflat în domeniul public al Județului Argeș. -  Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 29 de voturi ,,pentru” și 1 ,,abținere” ( dl 
consilier județean Tică Manuel). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 187. 
 
 
 

-  XVII - 
 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al judeţului Argeş cu bunul imobil ,,Arhivă 
D.G.A.S.P.C. Argeș”. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 188. 
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-  XVIII - 

 

       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al judeţului Argeş cu bunul imobil ,,Stație de 
epurare” din incinta Spitalului Orășenesc ,,Regele Carol I” Costești. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 189. 
 

-  XIX - 
 

       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
solicitarea transmiterii unui teren, în suprafață de 80 mp, din domeniul public al 
Municipiului Pitești în domeniul public al Judeţului Argeş. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 190. 
 

-  XX - 
 

       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
solicitarea transmiterii unui teren, în suprafață de 120 mp,  din domeniul public al 
Municipiului Pitești în domeniul public al Judeţului Argeş. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 191. 
 

-  XXI - 
 

       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
scoaterea din funcțiune și casare în vederea demolării a unor bunuri aflate în 
domeniul privat al Județului Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 192. 
 

-  XXII - 
 

       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat și a Cofinanțării actualizate, pentru 
obiectivul de investiții ,,Modernizare DJ 702 A Ciupa-Rătești, km 33+030-
35+696”.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 193. 
 
 

-  XXIII - 
 

       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
participarea Consiliului Județean Argeș la Târgul de Turism al României, în 
perioada 14-17 noiembrie 2019. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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     S-a adoptat Hotărârea nr. 194. 
 

-  XXIV - 
 

       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
acordarea burselor pentru elevii din învățământul preuniversitar de stat din anul 
școlar 2019 – 2020.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 195. 
 

-  XXV - 
 

       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
106/12.04.2018 privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor 
aplica începând cu anul fiscal 2019.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 196. 
 

-  XXVI - 
 

       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 97/24.04.2019 
privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica începând 
cu anul fiscal 2020.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 197. 

-  XXVII - 
 

       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuției bugetare la data de 30.06.2019 pentru activitatea Județului 
Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Întrebări?? Comentarii în plen? 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, la această 
situație am văzut că sunt sume, procente foarte mici pe zona de dezvoltare, de 
absorție, pentru că suntem aproape de 1 octombrie, adică încă jumătate din 
semestrul doi, poate o să ne prezinte și nouă astăzi situația, dar totuși care sunt 
perspectivele astăzi la aproape trei trimeste privind acoperirea acestor cheltuieli 
pe zona aceasta de dezvoltare? Am înțeles, sunt proiecte în derulare, nu s-a 
făcut absorția, nu s-au semnat contractele, dar totuși, sunt niște sume alocate din 
bugetul de venituri de la începutul anului și trebuia previzionat dacă se pot 
atrage acești bani sau dacă nu. Cât am trecut să spunem de la 0, 59% care erau 
pe proiecte de drumuri, de finanțare din fonduri externe pentru transporturi sau 
de la 8,83 pe proiecte de finanțare fondurile externe pe asigurări de asistență 
socială, la cât am ajuns? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – În primul rând mi-aș permite să vă 
răspund eu, execuția bugetară la 30.06.2019  înseamnă la o lună și ceva după 
aprobarea bugetului. Este firesc să fie un procent cu o singură cifră, în jur de trei 
spre patru. Știți foarte bine când am aprobat bugetul, după care s-a dus la 
Direcția de Finanțe și am pierdut aproape o jumătate de an cu procedurile noului 
buget. Problema care se pune în opinia mea este alta și am discutat și cu dna 
Mocanu aici de față și cu colegii din conducerea consiliului județean este nu 
întrebarea și temerea legată de proiectele pe care le vom semna în această 
toamnă că vin foarte multe la scadență, cei interesați puteați să aflați în comisii 
și pe SICAP pentru că avem mari proiecte, vă dau  un singur exemplu, 
RADIOTERAPIA, care înseamnă nu mulți ci foarte mulți bani, la fel și cu 
extinderea spitalului, buget suportat integral de către consiliul județean. Repet, 
problema care se pune este că la începutul lunii, deci de mâine, și sunt convins 
că în următoarea ședință vom reanaliza după ce noi pe partea tehnică vom 
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analiza la rândul nostru execuția bugetară pe toate deconcentratele pentru că noi 
am dat la subordonatele noastre sumele pe care le-am hotărât împreună și vrem 
și noi să vedem modul de execuție a acestor sume și în varianta bună, Doamne 
ajută, se consumă, în varianta proastă sunt probleme într-o deconcentrată, două, 
n-am idee dacă sunt, atunci tot împreună prin hotărâre de consiliu județean vom 
redistribui sumele ca să nu rămânem cu excedent și mai mult decât atât, este 
cadru legislativ ca execedentul de anul acesta se varsa la buget. Și cred că 
nimeni din această sala, noi consilierii ca și conducătorii de instituții, care sunt 
prezenți în sală, nu ne dorim ca să vărsăm la buget, prin neputința noastră, niște 
sume. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Deci să înțeleg că dumneavoastră, 
optimist fiind, spuneți că  la ședința următoare vom avea un procent mult mai 
mare din zona de cheltuieli și de funcționare dar și mai ales pe dezvoltare și 
pentru proiecte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Garantat. Sper să nu greșesc, în jur de 10 
octombrie știu că se finalizează o procedură mare, a unui proiect foarte mare, 
care înseamnă pași decisivi privind semnarea de contract, care înseamnă zeci de 
milioane. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Semnarea înseamnă ceva, 
cheltuirea lor este altceva. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - În momentul în care semnez exact trebuie 
să ai finanțarea, domnule consilier,  știți foarte bine, că așa zice legea. Noi astăzi 
când vorbim, avem o sumă care este în excedent evident, în momentul când l-
am finanțat pe lege, când semnăm trebuie să facem dovada banului pe care 
trebuie astăzi să îl avem și aparent nu este cheltuit. Alte întrebări? Dacă nu, vi-l 
supun spre aprobare . Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 
cineva împotrivă? Nu. 

 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 198. 
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-  XXVIII – 

 

           Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș, pe anul 2019. -  
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 199. 
 
     În încheiere vreau să vă reamintesc că este ziua internaționala a persoanelor 
de vârsta a treia. Consiliul județean prin Centrul Cultural Județean, începând cu 
ora 14:00 și ora 17:00, organizează două evenimente la Sala Lumina. O după-
amiază plăcută.  

         Ședința s-a încheiat la ora 15.00. 

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

 

                                                                          SECRETAR JUDEŢ,                                                                                       

     

                                                                      Ionel VOICA 


